
1 
 

PROTOKÓŁ Nr   9/14 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 15 grudnia 2014 roku 

 

 

 

15 grudnia 2014 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny 

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko.  

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Członek Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Andrzej Jurgielewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej 

Nieobecny: Jan Dariusz Rudziewicz . 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pani Teresa Kuźma    – Członek Komisji Infrastruktury 

2. Pan Sławomir Przekop  – Członek Komisji Infrastruktury 

3. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

4. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

5. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski  – Członek Komisji Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

1. Pan Andrzej Łanczkowski  – Członek Komisji Infrastruktury 

2. Bogdan Duś    – Członek Komisji Infrastruktury 

3. Pan Czesław Puza   – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Jan Krzykwa   – Członek Komisji Infrastruktury 

6. Ignacy Szeraszewicz    – Członek Komisji Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

Pracownicy UG Wiżajny 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz   – Wójt Gminy 

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy    

4. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

5. Janina Szyłkowska   – Inspektor w Urzędzie Gminy 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
10   

i powitał wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej oraz jego zastępcy. 

5. Wybór Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów oraz jego zastępcy. 
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6. Wybór Przewodniczącego Komisji Infrastruktury oraz jego zastępcy. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Wiżajny. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne 

ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność 

Gminy Wiżajny na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy  

z organizacjami  pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2015 rok. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości  

diet dla sołtysów. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy  

Rady Gminy. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Wiżajny  

ze Stowarzyszenia Bank Żywności Suwałki-Białystok. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2014-2022. 

17. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2015-2022. 

18. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy  

na 2015 r. 

19. Rozpatrzenie pisma mieszkańców miejscowości Wiżgóry w sprawie 

dofinansowania przydrożnego krzyża i jego ogrodzenia. 

20. Sprawy bieżące. 

21. Wolne wnioski.  

22. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

 

 

Do p-ktu 3  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 6 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 
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 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

5 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

 

Do p-ktu 4 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Wybór 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej oraz jego zastępcy. 

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski zaproponowała kandydaturę Andrzej Hołdyńskiego 

na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 Radny Pan Andrzej Hołdyński wyraził zgodę na kandydowanie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji 

Rewizyjnej o to, kto jest za kandydaturą Pan Andrzeja Hołdyńskiego na przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnje. Za oddano 2 głosy, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Radny Pan Andrzej Hołdyński nie brał udziału w głosowaniu. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kogo proponują na funkcję zastępcy przewodniczącego komisji. 

 Radny Pan Andrzej Hołdyński zaproponował kandydaturę Grzegorza Rutkowskiego. 

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski wyraził zgodę na kandydowanie.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji 

Rewizyjnej o to, kto jest za kandydaturą Pan Grzegorza Rutkowskiego na funkcję zastępcy 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Za oddano 2 głosy, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było.  

Radny Pan Grzegorz Rutkowski nie brał udziału w głosowaniu. 

 

 

 

Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Wybór 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów oraz jego zastępcy. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Wybór 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów oraz jego zastępcy. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski zaproponowała kandydaturę Teresy Kuźmy  

na przewodniczącą Komisji Budżetu i Finansów. 

 Radna Pani Teresa Kuźma wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji 

Budżetu i Finansówo to, kto jest za kandydaturą Pani Teresy Kuźmu na przewodniczą 

Komisji. Za oddano 4 głosy, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Radna Pani Teresa Kuźma nie brała udziału w głosowaniu. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kogo proponują na funkcję zastępcy przewodniczącego komisji. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski zaproponował kandydaturę Sławomira Przekop. 

 Radny Pan Sławomir Przekop wyraził zgodę na kandydowanie.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji 

Budżetu i Finansów o to, kto jest za kandydaturą Pana Sławomira Przekop na funkcję 

zastępcy przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. Za oddano 4 głosy, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było.  

Radny Pan Sławomir Przekop nie brał udziału w głosowaniu. 
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Do p-ktu 6  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Wybór 

Przewodniczącego Komisji Infrastruktury oraz jego zastępcy. 

 Radny Pan Bogdan Duś zaproponowała kandydaturę Andrzej Łanczkowskiego  

na przewodniczącego Komisji Infrastruktury. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski wyraził zgodę na kandydowanie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji 

Infrastruktury o to, kto jest za kandydaturą Pan Andrzeja Łanczkowskiego  

na przewodniczącego Komisji Infrastruktury. Za oddano 5 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było.  

Radny Pan Andrzej Łanczkowski nie brał udziału w głosowaniu. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kogo proponują na funkcję zastępcy przewodniczącego komisji. 

 Radny Pan Jan Krzykwa zaproponował kandydaturę Pana Bogdana Duś. 

 Radny Pan Bogdan Duś wyraził zgodę na kandydowanie.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji 

Infrastruktury o to, kto jest za kandydaturą Pana Bogdana Duś na funkcję zastępcy 

przewodniczącego Komisji Infrastruktury. Za oddano 5 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było.  

Radny Pan Bogdan Duś nie brał udziału w głosowaniu. 

 

 

 

Do p-ktu 7  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wiżajny. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że uchwałę trzeba podjąć. 

Dodał, że jego zdaniem umowa zostanie podpisana z tym samym schroniskiem. Wyjaśnił,  

że teraz w schronisku jest jeden pies, a gmina płaci 12 zł dziennie. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan  Walenty Wałejko zapytał, czy umowa będzie 

opiewała na tą samą cenę. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że może tak,  

ale będzie walczył o niższą cenę.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za oddano  

14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 

 

 

Do p-ktu 8  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Wiżajny na rzecz 

PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. 
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 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że PGE zwróciło się  

o ustanowienie służebności przesyłu pod urządzeniami elektrycznymi. Dodała, że jedno  

z tych urządzeń jest przy Ośrodku Zdrowia, a drugie na Osiedlu Wistuć. Następnie odczytała 

pismo (załącznik Nr 5). Dodała, że koszty notarialne pokrywa PGE. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że słupy stoją na prywatnych gruntach  

i nikt za to nie płaci, a za przeniesienie skrzynki PGE karze sobie płacić więc w t ej sytuacji 

też trzeba negocjować jakąś zapłatę. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Janina Szyłkowska powiedziała,  

że na gruntach gminnych będą stały urządzenia i za to jest jednorazowa opłata i nie ma 

czynszu miesięcznego. Dodała, że czegoś takiego dotychczas nie było, a stare urządzenia 

będą zdemontowane i postawione nowe. 

 Radny pan Tadeusz Łanczkowski zapytał, czy jest możliwość negocjowania ceny. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Janina Szyłkowska powiedziała,  

że rozmawiała na ten temat z radcą prawnym , który powiedział, że nie jest wiadome to,  

czy PGE przychyli się do naszej propozycji cenowej. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że trochę komiczna sytuacja,  

bo ten komu zależy na czymś narzuca cenę, ale może taka jest praktyka. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Janina Szyłkowska powiedziała, że można robić 

nową wycenę, ale pytanie czy jest sens, bo jest wiele niewiadomych. 

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski powiedział, że może jest jakiś inny sposób  

niż jednorazowa zapłata. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że temat może nie jest  

do końca rozpoznany, więc może należy wstrzymać się z decyzją. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że trzeba zobaczyć, czy nie można zrobić 

tak, żeby płacili co kwartał albo co 6 miesięcy. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że temat zostanie 

rozpracowany i decyzję podejmie się w innym terminie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że decyzja w tej 

sprawie zostanie podjęta na kolejnym posiedzeniu. 

 Radny Pan Czesław Puza powiedział, że należy  uregulować sprawę w Żelazkowiźnie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że na samym początku 

musi być ustalony prawowity właściciel tej działki, a dopiero później będzie można tą sprawę 

uregulować. 

 

 

 

Do p-ktu 9 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy  

z organizacjami  pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2015 rok. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski  zapytał, jakie organizacje są na ternie gminy. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska  powiedziała, że z tego co pamięta to jest 

Ochotnicza Straż Pożarna i „Macierzanka”. Dodała, że program powinien być podejmowany 

co roku, a wszystkie niezbędne uzgodnienia zostały przeprowadzone. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy na ten cel 

zabezpieczone są jakieś środki. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że nie ma takie potrzeby. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał na jakiej zasadzie jest ta współpraca. 
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 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że nie ma potrzeby, bo nikt się  

o dotacje nie ubiega. Dodała, że w 2014 r. udzielono dotacji dla OSP. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za oddano  

14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 6). 

 

 

 

Do p-ktu 10 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że Posterunek Policji  

w Rutce-Tartak wystąpił z wnioskiem o dopisanie możliwości przekazania środków 

finansowych na rzecz Policji. Dodał, że sąsiednie gminy wspierają posterunek Policji  

i w 2014 r. Gmina Rutka-Tartak przekazała 2700 zł, Gmina Jeleniewo 1000 zł, tylko Gmina 

Wiżajny nie przekazała żadnych środków. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że z tego zapisu wynika, że będzie 

można część środków zabrać i przekazać na rzecz Policji w Rutce-Tartak. Zapytał, dlaczego 

Gmina Wiżajny ma dokładać się do tego, że ktoś chciał mieś posterunek Policji na terenie 

swoje gminy. Dodał, że jeżeli ktoś zobowiązał się do stworzenie odpowiednich warunków  

dla Policji to niech teraz z tego zobowiązania się wywiąże, bo jedna Gmina chwali się tym,  

że ma na swoim ternie posterunek policji, pocztę itp., a jednocześnie wystawia rękę i prosi  

o dotację. Stwierdził, że jeżeli ktoś przeliczył się ze swoimi możliwościami, to teraz powinien 

ponosić tego konsekwencje i jego zdaniem, nasza gmina nie powinna przekazywać żadnych 

środków. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za oddano  

10 głosów, przeciw oddano 2 głosy, oddano 2 głosy wstrzymujące się.   

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 7). 

 

 

Do p-ktu 11 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że ta uchwała już była 

podejmowana, ale konieczne są pewne zmiany. 

Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że w przedstawionej wcześniej 

uchwale zdaniem organów nadzoru nie powinno być § 1. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy dieta będzie wynosić 100 zł plus 

ekwiwalent. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że nie, będzie bez 

ekwiwalentu tylko samo 100 zł 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za oddano  

14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.   

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 8).  
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Do p-ktu 12 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za oddano  

14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 9). 

 

 

 

Do p-ktu 13 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady 

Gminy Wiżajny. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za oddano  

14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 10). 

 

 

       

Do p-ktu 14 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Wiżajny ze Stowarzyszenia 

Bank Żywności Suwałki-Białystok. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że trzeba przedyskutować 

ten temat bo docierają do niego różne informacje na temat tego co się dzieje z tymi 

produktami, jak trafią już do ludzi. Wyjaśnił, że gmina płaci składkę do Banku, ale nie ma 

możliwości, aby przechowywać produkty, które dostajemy. Stwierdził, że żadna gmina tego 

nie ma i on chce poznać zdanie radnych na ten temat. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że on jest tego zdania,  

że jeżeli jest taka możliwość to należy z niej skorzystać i wcale nie musi być tak jak  

w gminach sąsiednich.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jego zdaniem  

te pieniądze które wpłacane są do Banku Żywności można przekazać tym najbardziej 

potrzebującym. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, co opieka społeczna może kupić  

za te 6 tys. zł. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał jakie są kryteria przyznawania pomocy, 

że korzystających z tego wsparcia jest tak wielu. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że może zaprosić  

na spotkanie Kierownika GOPS, żeby wyjaśniła tą kwestię. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że kryterium wynika  

z ustawy i chodził chyba głównie o dochód na członka rodziny, a po wprowadzeniu 

oświadczeń zamiast zaświadczeń jest ta większa ilość. 
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 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał jak ta liczba osób ma się  

do tych, którzy objęci są stałą opieką Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedział, że ta ilość może być zbliżona. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że mogą być przyznawane również 

zasiłki celowe.  

 Radny Pan Sławomir Przekop powiedział, że dyskusja jest na temat,  

czy gmina ma przekazywać środki do Banku Żywności, czy też nie. 

 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Krystyna Gałażyn 

powiedziała, że weryfikacja wniosków jest na podstawie dochodu i sytuacji rodzinnego. 

Wyjaśniła, że jeżeli np. ktoś ma 40 ha ziemi, ale tylko 2 przeliczeniowe to kwalifikuje się do 

otrzymania pomocy, a emeryt, który dostaje 800 zł emerytury już tej pomocy nie otrzyma. 

Dodała, że pomoc otrzymują Ci, którzy mieszczą się w 150% tzw. kryterium i ktoś,  

kto przekracza nawet o niewielką kwotę już się nie kwalifikuje. 

 Kierownik GOPS powiedziała, że dużo tych produktów nie była spożytkowana we 

właściwy sposób, a pracy zarówno dla Strażaków jak i dla pracowników ośrodka jest bardzo 

dużo. Dodał, że efekt tego jest czasami taki, że pojawiały się głosy, że część z tym produktów 

biorą sami pracownicy ośrodka. 

Kierownik GOPS stwierdziła, że wystąpienie ze stowarzyszenia nie oznacza, że nie możemy 

otrzymać pomocy. Dodała, że jeżeli chcemy pomóc, to można przeznaczyć składkę płaconą 

do stowarzyszenia dla osób faktycznie potrzebujących. Stwierdziła, że Bank Żywności 

przekazuje różne produkty, czasami bardziej przydatne, czasami mniej, a my nie mamy 

możliwości wyboru, tylko musimy wziąć to co nam przekazują. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał, czy jest różnica w ilości osób objętych 

standardową pomocą ośrodka, od tych, którzy korzystają z przekazywanych produktów. 

 Kierownik GOPS Pani Krystyna Gałażyn powiedziała, że jeżeli chodzi o pomoc 

finansową, to jest różnica i może oscylować w granicach 100 osób. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy nie można wydzielić tych 100 osób w 

wywiadzie środowiskowym.  

 Kierownik GOPS Pani Krystyna Gałażyn powiedziała, że faktyczne, to pomocy 

udziela Straż Pożarna, bo takie są przepisy, a to zadania zostało tylko przypisane dla ośrodka i 

jego pracownicy tym się zajmują. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że w 2015 r. renciści zostaną 

pozbawienia pomocy. 

 Kierownik GOPS Pani Krystyna Gałażyn powiedziała, że zgodnie z przepisami tak i 

nie ma innej możliwości. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy są dowody na to, że te produkty gdzieś 

się walały. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski zapytał, czy jest sens, żeby Gmina płaciła składki, skoro 

tym i tak zajmują się stowarzyszenia. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że można przeznaczyć tą składkę z 

konkretnym zapisem, że to np. będzie wydane na paczki. Dodał, że on jest za tym, żeby 

pozostać w tym stowarzyszeniu, ale koledzy radni zrobią jak zechcą. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za oddano  

13 głosów, przeciw oddano 1 głos, głosów  wstrzymujących się nie było. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 11). 

 

 

 

 



9 
 

 

 

Do p-ktu 15 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że zmiany w budżecie na dzień 

dzisiejszy są niewielkie, ale prawdopodobnie później jeszcze dojdzie kilka elementów. Dodał, 

że jak już będzie znała szczegóły to przedstawi jej przed sesją. Stwierdziła, że trzeba tak to 

wszystko poukładać, żeby była pozytywna opinia z RIO. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za oddano  

14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 12). 

 

 

 

Do p-ktu 16 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2014-2022. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za oddano  

14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

 

 

Do p-ktu 17 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2015-2022. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawiła projekt budżetu gminy na 2015 r.: 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za oddano  

14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 13). 

 

 

 

Do p-ktu 18 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2015 r. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski zapytał co z trasami rowerowymi. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że pojawiły się pewne 

problemy i komplikacje. Wyjaśnił, że urząd otrzymał pieniądze na przeprowadzenie pewnych 

prac, ale nie było możliwości, aby wyrobić się z nimi w wyznaczonym terminie. Dodał,  

że było zastrzeżenie, że jeżeli zaczniemy realizować te prac i ich nie skończymy na czas,  
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to będziemy zmuszeni oddać środki wraz z odsetkami. Stwierdził, że analizował już różne 

możliwości rozwiązania tego problemu łącznie z tym, aby przejąć cały projekt od Urzędu 

Marszałkowskiego. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy jeżeli przejęlibyśmy projekt,  

to czy byłaby możliwość zmiany trasy. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że projekt musiałby być 

zrobiony taki jaki jest, do tego dochodzi konieczność posiadania własnych środków  

i moglibyśmy nie dać rady. Dodał, że po nowym roku pojedzie do Urzędu Marszałkowskiego 

żeby przedstawić stanowisko urzędu w tej sprawie. Stwierdził, że urząd jest zawalony pracą, 

np. Pan Buczyński jest obłożony obowiązkami.  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że Pan Wójt stwierdził, że dziś dopiero 

kończy się projektowanie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że firma projektowa 

kończy dzisiaj umowę z Urzędem Marszałkowskim wobec czego, etap projektowania również 

dobiega końca. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że można było rok temu, podczas 

początkowych prac zgłosić jakieś poprawki. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że idea polegała  

na tym, że ta trasa rowerowa będzie przebiegała drogą gminą, ale niektóre fragmenty drogi 

biegną w innym miejscu niż jest to na mapie. Dodał, że część rolników musiała przekazać 

skrawki ziem dla gminy, aby można było te sprawy uregulować. Stwierdził, że po nowym 

roku będzie trzeba tą sprawę odświeżyć. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jeżeli Urząd 

Marszałkowski przekaż środki gminie, to my dołożymy część swoich i zaczniemy to robić. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 14). 

 

Do p-ktu 19 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Rozpatrzenie pisma mieszkańców miejscowości Wiżgóry w sprawie dofinansowania 

przydrożnego krzyża i jego ogrodzenia.  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że są takie miejscowości, że też wymaga 

modernizacji i nie wie, czy nie warto do tego się przychylić. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że całe to pismo nie jest do Rady 

Gminy, tylko do Wójta Gminy. Dodał, że jego zdaniem Gminy chyba nie stać na to,  

żeby dofinansowywać renowację krzyży, czy kaplic. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział,  że jeżeli do Wójta, to może byłby  

to z jego strony piękny gest. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że Pan Wójt 

asekuracyjny pyta, czy może wydać jakieś środki z budżetu. 

Komisje stwierdziły, że sprawa należy do wyłącznej kompetencji Wójta Gminy. 

 

Do p-ktu 20 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawy bieżące. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jeżeli chodzi o nowego 

lekarza, to ma informację, że jest to osoba dobrze ułożona, bez nałogów i nie powinno być  

z nim problemów. Prawdopodobnie będzie też c Ełku albo okolic, ale nie ma informacji jakim 

jest lekarzem.  
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Wójt Gminy powiedział, że Gmina ma zatwierdzony herb, flagę i pieczęć i teraz należy 

zaczekać na odpowiednią okazję, aby podejść do tego uroczyście . 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że wiele lat się o tym mówiło i fajnie,  

że udało się zrealizować ten temat. 

 

    

    

Do p-ktu 21 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.  

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

 

 

Do p-ktu 22 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina 12
06

. 

 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

/-/ Andrzej Łanczkowski 

 

 


